

Watsons x Plastic Thing 電子印花計劃條款及細則

只限易賞錢 APP 會員換購，必須出示易賞錢會員 App 方可獲得電子印花，提供流動電話號碼或實體會員卡不可獲得電子印花。提供流動電話號碼或實體會員卡不可以換購產品。此優惠適用於易賞錢 APP 會員可憑指定電子印花以優惠價換購指定產品 1 件。易賞錢積分換購只適用於門市，網店不適用。如需加錢換購貨品，該附加金額將獲基本積分及電子印花。電子印花一經扣除，將不獲補發。電子印花派發日期由即日起至 2022 年 2 月 13 日，於全線港澳屈臣氏門市或網店購物淨額滿\$50 可獲電子印花一個。換購期由即日起至 2022 年 2 月 28 日(不適用於機場分店)，換領期後所有電子印花將自動取消，不可兌換現金或其他產品。圖片只供參考。出此優惠不適用於購買禮券、超級火熱價產品、激抵價中西成藥、易賞錢會員感謝賞推廣、初生嬰兒奶粉(1 號)、繳付電話費、購買電話卡、所有增值、塑膠購物袋收費、換購產品、積分/電子印花換購產品、GLAM 美髮產品、剪髮及造型服務、美源染髮產品、救心、同仁堂安宮牛黃丸、全線雪肌蘭、卡士蘭、白蘭氏產品、雅培成人營養產品、樂加欣 1 年訂購計劃、體檢及疫苗計劃、啟泰專櫃、第三方提供的中醫藥服務、母嬰健康顧問服務、CIRCLE Healthpod 及處方產品。以單一發票及折實價計算，數量有限，換完即止。所有換購產品不設退換。優惠受條款及細則約束，詳情請向店員查詢。此優惠不可與其他優惠同時使用。如有任何爭議，屈臣氏保留最後決定權。

Redemption program is only available to MoneyBack APP member. Member can earn eStamp by presenting MoneyBack APP only. Provide mobile number or physical membership card cannot earn any eStamp. Member can't redeem designated products by providing registered mobile number or physical membership card. Members can use eStamps to redeem a designated product with specified number of eStamps and cash. Basic points and eStamp are issue for extra money paid to redeem the items. Use MoneyBck points to redeem item is only available at Watsons physical store while not applicable to Watsons eShop. eStamp will not be re-issued after deduction. Member with every \$50 net purchase at Watsons Hong Kong, Macau store, eshop can earn 1 eStamp till 13 Feb 2022. Redemption period is valid until 28 Feb 2022 (not applicable to airport stores). eStamps will be deducted after redemption period. eStamps are non-redeemable for cash or other items. Photos is for reference only. This offer is not applicable to purchase of Gift Voucher, Super Red Hot Deal Products, Chinese & Western Medicines on Flash Sale, MoneyBack Thankful Promotion, Infant Baby Milk Powder(Stage 1), Prepaid Phonocards, Phonocards, All Reloading Service, Plastic Shopping Bag Charging, Redemption items, Designed Point/E-stamp Redemption Items, GLAM Haircare Products, Hair Dressing & Styling Service, Bigen Hair Color Products, Kyushin, Angong Niu Huang Wan, Whole range of Squina, Nu Pharm, Brands Items, Abbott Adult Milk items, Tru Niagen Subscription Program, Body Check & Vaccine Package, Kai Tai counter, Chinese Medicine Services provided by third parties, Mother & Baby Advisory Service, CIRCLE Healthpod and Prescription Products. Promotion gifts are available on a first-come-first-served basis, while stocks last. The offer is based on single transaction and discounted price within promotion period. No return or refund. Terms and conditions apply. Please contact store staff for details. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. In the event of disputes arising out of this promotion, the decision of Watsons shall be final.